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F Czech
Badminton Český badmintonový svaz, z.s.

Zápis z Valné hromady
Českého badmintonového syazu, z.§.

Datum konání: 1_5. červtra 2021, od l0:00 lrodin

Místo konání: Grand Hotel Prague Towers, Kongresová 1, Praha 1, l40 69

Program Yalné hromady Čnas:
1) Volba orgiirrťr Valrré hromacly ČeaS (přeclseda, prircovní přeclsednictvo, komise, zirpisovatel,

ověřovatel).
2) Projednárrí ir schválení zptívy přeclse<ly ČeaS za upiynulé obriobí.
3) Př,edstavení Strategického plánu rozvoje ČnaS 2024-2028,
4) Zpráva ekonomické komise ČBaS o činnosti za uplynulé obclobí, projednání a schválení zptávy

o hospotlaření a stilvu majetku ČnaS za trplyntllé obctobí, rozpclčtový plárr na rrásledující
období.

5) Projednání a schválení zprávy o kontrolní činnclsti clclzclrčí rady ČBaS za uplynulé obclobí.
(,,) Zptáva tlenérskcl-metoclické komise ČgaS o činnosti za uplyrrtrlé obclobí.

7) Zpráva marketingové komise ČeaS o činnosti za upiyntrlé obclobí.
8) Zptávaspclrtovně-technické kclmise ČgaS o činnosti za rrplynulé období.
9) Zprávakomise rozhotlčích ČSaS o činnosti za uplynulé obclobí.

IO) Zpráva komise rozvoje badmintonu ČBaS o činnosti za uplynulé období.
l 1 ) Volba člerrťr Legistativní rarly Čg aS .

12) Diskuze.
13) Prqednárií ir schválení usnesení Valnó hrclmady.

Ad 1} Volba orgánů Yalníó hromady (předsedy vďné hromady, pracovního předsednictva
a komisí)

VH zahájil pan Petr Martinec, předseda ČPaS. Přitomné přivítal v 10:00 hodin.

VH schválila návrlry předsedajícího VH, pracovní předsedrrictvo, členy marrdátové. volné a
návrlrové komise.

Předseda VH: Petr Martinec
Pro:36, Proti:O, Zdrželo se:0

Pracovai předsednictvo: Petr Martinec, Václav Drašnar, Vít Dostál
Pro:36, Froti:O, Zdňelo se:0

Mandátová komise: Lirrda Janoštiková, Petr Jedzok, Lrrcie Krejčová
Pro:36, Proti:{), Zdrželo se:0
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Volebrrí kornise: Lirrda Jartoštikor,á, Petr .Iedzok, Lucie Krejčor,á
Pro:36, Proti:0, Zlrželo se:0

Zapisovatel: lbjtěch Šelong
Pro:36, Proti:0, Zdrželo se:0

Ol,ěi,ovatel: Vít Dostál
Pro:36, Proíi:0, Zdrželo se:0

Návrhová komise: Václav Drašnar, Martin Kullránek, Kvetoslarla Maňásková
Pro: j6, Proti:0, Zdrželo se:0

Muttdátrlt,á krlmise rllttmila přííamnrlsí 36 clelegátti s hlasem rul:hotlujícítn (í.j. 92,3% účasí).'{,'H.le
u s l t á.š e n í,y c h o 1l t t á.

Ad 2) Zpráva předsedy ČnaS
VH Schvalrrje zprár.ir o činnosti, jak ji přednesl Petr Martirrec.

Pro:3ó, Proíi:0, Zdrželo se:0

Ad 3) Předseda Petr Martinec představil Strategický plán rozvo;e ČUaS 2a24-2028.

Ad 4) Zpráva ekonomické komise ČnaS

Ekonomická komise VH navrhuje ke sclrválení, aby r,ýše přispěvku každého člena Čnas byta
stanovena v mininrálni možné výši dle podmínky NSA a to 200,- Kč/rok při zachovárrí výše
poplatkrr za hráčskorr licenci. Poplatek bude vybírán za každého člena, kterého bude klub
vykazovat. ČgaS na základě počtrr člerrů každého klubu vystaví faktrrnr na daný klrrb.

Pro:36, Proti:0, Zdrželo se:0

Ekononická komise navrhrrje VH ke schválení aby přijaté členské příspěvky byly následrrě použity
rra podponr sportovrrí a organizačni činnosti oddílťr, a to ve výši 200,- Kč na členaza kterého byly
odvedeny členské příspěvky.

Pro:36, Proti:0, Zdržekl se:0

Ekonorrrická kornise navrhuje VH cenné papíry ve vlastrricftí ČBaS v současné situaci neprodávat.

Pro:35, Proti:O, ZďňeIo se:1

VH schvaluje zprár,u o činnosti, jak ji předseda Marek Švábík.
Pro:36, Profi:a, Zdrželo se:0

Ád 5) Zpráva předsedy dozorči rady,

VH schvatuj e zpráva o činnosti, jak ji přednesl Zdeněk Cbumchal.

Pro:36, Proíi:0, Zclúelo se:O
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Ad 6) Zprivr přcdscdy trcnérsko-mclodickó komisc.

VH bcre m vědomi zprávu o činnoxi, jak ji pítdnesl Váctav Drašnar.

Ad 7) Zprlvr pfudstdy mrrkclingové komisc.

VH bcíc na vědomí 4nivu o činnosti. jak ji přednesl Vojtěch Šetong,

Ad 8) Zprivr přcdscdy sportovnĚ.tcchnlcké komise.

vH berc na vědomí zpávu o činnosti, jak ji přednesl Miroslav Loskot.

Ad 9) Zpdve pfudsedy komise rozhodčích.

VH bcí€ na vědomi zprávu o činnosú, jak ji přednesl Per Jedzok.

Ad l0) Zpňvr komisc ruzvojc brdminton.

VH bere na vědomí zpnivu o činnosti. jak ji předneslTomáš lfuopp.

Ad ll) Volbe člcnů t Ggi§lrtivni rrdy ČnrS

Matyáš Heinzel ziskal celkem 2l hhsů,

Št6rln Hobza zíslrat celkem lE hlrsů,

Lukáš Pícha získal celkem 3t blesů.

karel Reichman ziskalcelkem t9 hlrrů.

Do Legislativní rady Čga§ byli zvoleni Matyáš Heinzcl, Lukáš Pícha a Karel Reichman.

Ad 12) Diskuzc

Ad 13) NÍvrt urncscní VH přcčctl přcdrcdr nivrbovó komise prn Vóclrv Drešnrr.

Pro:Jó, Ptoli:O, Zdňplo sc:0 - asncscní Yoké hromady bylo schvóleno,

Valrui hromada byla zakončena v 16:00 hodin poděkovánim předsedy čga§ všem delegátrlrn za

uča§t.

ft,
Pct, Mrnt"*

pře&eda Čga§
VítDostál

ověňovatel zápisu

Y l'raee. dnc l5.6.2024 Zapsal : Vojtčch Šel.rlr,l


